



通告號碼：2021/22-035

## 教師發展日及活動日

各位家長：

本校將於十月尾至十一月舉行教師發展日及活動日，詳情如下：

1. 原訂於 10 月 29 日（星期五）上午及下午舉行的第一部分教師發展日改為 10 月 29 日下午舉行，10 月 29 日早上學生須回校上課（Day 10）。
2. 11 月 18 日（星期四）舉行活動日（Games Day），取代原定於 2021 年當天舉行的陸運會。11 月 18 日當天學生須於早上 8 時 15 分前回校，放學時間為 12 時 30 分，詳情稍後公佈。
3. 11 月 19 日（星期五）舉行第二部分教師發展日，學生毋須回校上課。11 月 22 日（星期一）正常上課（Day 6）。請家長鼓勵子女善用時間，進行學習或有益身心的活動。

敬祝

安康！

校長

談國軒

二零二一年十月十九日



Circular No.: 2021/22-035

19 October 2021

Dear Parents,

### **Staff Development Days & Games Day**

I write to inform you about the special events to be held from late October to late November 2021. The details are highlighted as follows:

- 1 The first part of our Staff Development programme originally scheduled on 29 October 2021 (Friday) will be rescheduled to the afternoon of the day. In other words, the morning lessons will be resumed and it will be Day 10 on the same day.
- 2 A “Games Day” will replace the cancelled Sports Day, on 18 November 2021 (Thursday). The details about the Games Day will be announced in due course. On that day, students should arrive at school by 8:15 a.m. and leave the school at 12:30 p.m. on that day.
- 3 The second part our staff development programme will be rescheduled to 19 November 2021 (Friday). Classes will be suspended on the same day, but resumed on 22 November 2021, which will be Day 6. Parents are requested to remind the students to make good use of the time allowed for revision or healthy activities on the special holiday.

Thank you for your kind attention.

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin  
Principal